
Udvalget for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri

Til: Fødevareministeren

Dato: 28. november 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FLF alm. del

Spørgsmål 110
Vil ministeren oplyse, om der i forarbejdet til veterinærforlig 2 blev foretaget
beregninger eller estimater af forventede effekter på forbruget af tetracyklin
som følge af de restriktioner på anvendelse, der ligger i forliget og i givet fald
orientere om disse, herunder hvad forbruget forventedes at være ved udgan-
gen af 2015?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Per Clausen (EL).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Per.Clausen@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

René Christensen
formand
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